
Undervisningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 20. marts 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UNU alm. del

Spørgsmål 254
Hvorfor foreslår regeringen naturfagslærere på universiteterne med kandidat-
niveau som svar på manglen af naturfagslærere i folkeskolen og vil ministeren
redegøre for, hvor meget forslaget forventes at koste, og hvordan det skal fi-
nansieres?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Annette Lind (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Annette.Lind@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pernille Rosenkrantz-Theil
formand
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